

NordArt 2014

www.nordart.de



Ольга Булгакова

Olga Bulgakova

Russland/Russia/Rossija

1951 in Moskau geboren. 1962–1969 Oberschule der Staatlichen Moskauer Kunsthochschule VI Surikow. 1969–1975 Studium an der Staatlichen Moskauer Kunsthochschule VI Surikow, Studio von D. K. Mochalsky. Seit 1972 nimmt Bulgakova an Ausstellungen teil. Seit 1976 ist sie Mitglied der Künstlerunion der UdSSR (seit 1993 der Moskauer Künstlerunion). 1975–1985 Schaffung der Zyklen "Theater" und "Transformation". 1978–1985 Entstehung einer Serie von Arbeiten als Widmung an Nikolai Gogol. 1979 Großer Preis beim Internationalen Wettbewerb junger Künstler in Sofia, Bulgarien. 1980–1990 Serien "Träume, Zwerge und Frau" und "Stillleben". 2002–2004 Serie "Archaismen". 2003 Silbermedaille der Russischen Akademie der Künste. 2005–2006 Serie "Nomina". 2007 Assoziiertes Mitglied der Russischen Akademie der Künste. 2007 Serie "Matriarchat". 2007–2014 Serie "Biblische Skizzen". 2012 Vollmitglied der Russischen Akademie der Künste.

Born 1951 in Moscow. 1962–1969 Secondary School of the Moscow State Art Institute VI Surikov. 1969–1975 Studied at Moscow State Art Institute VI Surikov, studio of D. K. Mochalsky. Since 1972 Bulgakova has participated in exhibitions. Since 1976 she is a member of the USSR Union of Artists (since 1993 – Moscow Union of Artists). 1975–1985 Creation of the cycles "Theatre" and "Transformation". 1978–1985 Series of works dedicated to Nikolai Gogol. 1979 Grand Prize of International Competition of Young Artists, Sofia, Bulgaria. 1980–1990 Series: "Dreams, Dwarfs and Woman", and "Still Life". 2002–2004 Series "Archaisms". 2003 Silver Medal of the Russian Academy of Fine Arts. 2005–2006 Series "Nomina". 2007 Associate Member of the Russian Academy of Fine Arts. 2007 Series "Matriarchy". 2007–2014 Series "Biblical sketches". 2012 Full Member of the Russian Academy of Fine Arts.



Gogol II, 2008, Öl auf Leinwand, 180x190 cm
Gogol II, 2008, oil on canvas, 180x190 cm